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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
Az ülés  

 időpontja: 2019. szeptember 23. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

sorszáma: 2019/7 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Tisztelettel köszöntöm az Előkészítő Bizottság tagjait. Megállapítom, hogy a 
bizottság határozatképes, a három fős tagságból jelen van kettő fő. Köszöntöm polgármester urat, 
jegyző urat, meghívott képviselő-társamat. Marikát kérdezem, hogy van-e más napirendi pontra 
javaslatod? Ha nincs, akkor ha a meghívó szerinti napirendi pontokat elfogadjuk, kézfelemeléssel 
jelezzük. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
52/2019.(IX.23.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
2.) Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi 

fordulójához 
3.) Tag választása a pusztaszeri 002. számú Szavazatszámláló Bizottságba 
4.) Döntés vízgazdálkodási feladatok ellátásához nem szükséges ingatlanok átvételéről 
5.) Pusztabíró Háza bérleti szerződésének további felülvizsgálata 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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1. napirendi pont: Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
 
Sági Mihály elnök: Akkor kezdjünk az elsővel. Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag 
juttatásáról. Most második alkalommal tárgyaljuk és szerintem nem végleges formája, de most 
megint tárgyalunk valamit. Ehhez van-e kiegészíteni valód?  
 
Máté Gábor polgármester: Nincsen, annyi, hogy a tavalyi formátumot próbáljuk tovább vinni. Itt 
az időpontok az elszámoláshoz meg az egyéb dolgokhoz kötődnek, még folyamatban van az 
árajánlatok beszerzése részben már megtörtént. Nyilván a szállítási költséget meg az önrészt az 
önkormányzatnak kell vállalnia. Misivel egyeztettem és úgy tűnik, hogy a forgalmazó cég megoldja 
a szállítást is.  
 
Sági Mihály elnök: Tavaly 10 000 forintért hozta el tonnáját ez a cég, én ide tudtam hozni 6 300 
forintért. Ezen nyertünk az önkormányzatnak. Most viszont 6 000 forintért hozza ide és ha ez igaz, 
én nem tudom.  
 
Máté Gábor polgármester: Egy kamionnál több ez a dolog, két fordulóban kell elhozni. Ő le tudja 
úgy hozni két fordulóban, hogy hozzáteszi egy másik fuvarhoz, ami a környékben lesz.  
 
Sági Mihály elnök: Így én kiszálltam belőle. Beszéltünk a pályázat író hölggyel erről és mondta, 
hogy várhatóan a 400 q helyett 260-270 q lesz. Ha visszaosztom a 270 q-át a 40 személyre, aki 
szokott kapni akkor ez a 10 q-át a rendeletbe változtatni kell, mert az nem lesz csak olyan 6,5q.  
 
Máté Gábor polgármester: Nem szoktuk egyenlően osztani, itt erősen differenciálni szoktunk. Én 
hagynám a 10q-át minden képpen, mert itt van, aki csak 3-4q-át kap, van aki meg a 10-et kapja 
meg. Akkor lett volna a 10q szinte mindenkinek, ha megkapjuk a 400-at, de számoltunk vele, hogy 
nem fogjuk megkapni.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én átolvastam, köszönöm szépen, ami majd megvalósul belőle.  
 
Sági Mihály elnök: Akkor elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
53/2019.(IX.23.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag juttatásáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a szociális célú 
tüzelőanyag juttatásáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
2. napirendi pont: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati 
Ösztöndíjrendszer 2020. évi fordulójához 
 
Sági Mihály elnök: Második napirendi pont, csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi fordulójához. Szerintem minden féle képpen 
csatlakozzunk, ez még nem azt jelenti, hogy ki támogatunk, hanem hogy csatlakozunk.  
 
Máté Gábor polgármester: Igen, csak egy nyilatkozattétel. Az iskoláztatási támogatásba nem 
szoktuk a felsőoktatásban részt vevőket bevonni, középiskoláig. Ez lehetőséget az a felsőoktatásban 
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részt vevőknek és ez egy jelentősebb összeg is, mert 10 hónapon keresztül havi 4-5-6 000 forint, 
sőt mivel három forrása van ennek a dolognak így jelentősebb összeget jelenthet.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
54/2019.(IX.23.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi 

fordulójához 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Bursa Hungarica 
Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi fordulójához történő csatlakozást a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
3. napirendi pont: Tag választása a pusztaszeri 002. számú Szavazatszámláló Bizottságba 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, tag választása a pusztaszeri 002. számú 
Szavazatszámláló Bizottságba. Jegyző úr, tiéd a szó.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Szintén a tárgyalásra alkalmasságának megállapítását kérném a Tisztelt 
Bizottságtól. A Körmendi Zsuzsika indul önkormányzati képviselő-jelöltként, ez összeférhetetlen a 
pusztaszeri 002. számú Szavazatszámláló Bizottságban betöltött tagi tisztségével, ahol ő egyébként 
elnök-helyettes is. A helyére kellene majd valakit a tisztelt képviselő-testületnek megválasztania. A 
Csillag Renáta az, aki rábólintott és vállalná ezt a tisztséget.  
 
Sági Mihály elnök: Tárgylásra alkalmasnak találja a bizottság. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel 
jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
55/2019.(IX.23.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Tag választása a pusztaszeri 002. számú Szavazatszámláló Bizottságba 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a tag választását a 
pusztaszeri 002. számú Szavazatszámláló Bizottságba a Képviselő-testületnek tárgyalásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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4. napirendi pont: Döntés vízgazdálkodási feladatok ellátásához nem szükséges ingatlanok 
átvételéről 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont, döntés a vízgazdálkodási feladatok ellátásához nem 
szükséges ingatlanok átvételéről.  
 
Máté Gábor polgármester: Kaptunk egy ilyen megkeresést a vízgazdálkodástól, hogy az ő 
kezelésükben van, ha jól emlékszem négy helyrajzi számú terület. Egyrészt a Mucsi tanyától indul 
egy csatorna, ami aztán elfordul ebbe az irányba, a Papp Tibi tanyája mögött a repülőtér mellett. 
Ezt, hogy a szél fújta-e be vagy a Tibor túrta be, de nincs csatorna. Helyrajzi számilag van csatorna, 
de ez nem funkcionál. A Mucsiék részénél ott némileg van, illetve tovább megy az Ocskó Dezső 
tanyája felé és ott csatlakozik be a további csatornákba. Ezt a vízügy úgy gondolja, hogy ezt nekünk 
átpasszolná. Én azt mondom, hogy ezt így, hogy nem tudjuk fölmérni, hogy ez vízügyileg tényleg 
indokolt-e, hogy ezt megszüntessük, mert ezek nem működő csatornák. Akkor, ha a vízügy ezt 
valamilyen szakemberrel bejárjuk és azt mondjuk, hogy erre itt tényleg nincs szükség azt mondom, 
hogy vegyük át. Mivel ezt én nem tudom eldönteni és közülünk egyikünk se ért ehhez én minden 
képpen azt kezdeményezném, hogy hívjuk meg egy személyes terepbejárásra a vízügy illetékes 
szakemberét nyilatkozza le, hogy miért akarják ezt ideadni nekünk mert mi ezeket a csatornákat 
elvileg nem mi tartjuk fent, hanem az ATIVIZIG kezelésében van, nekik van megfelelő gépük, 
megfelelő szakértelmük, megfelelő tudásuk ahhoz, hogy ezekkel foglalkozzanak. Mivel ott nincs 
csatorna pillanatnyilag kérdés, hogy ezek után nekünk ezt helyre kell-e majd esetleg állítani, milyen 
kötelezettségeink vannak ezzel kapcsolatban. Mikor volt 2010-ben az a nagyobb belvizes időszak 
akkor ott volt némi víz rekedés, de olyan katasztrofális helyzetet nem teremtett. Nem jelenti azt, 
hogy a későbbiekben nem lehet-e ilyen probléma. Én ezzel óvatos lennék azért, főleg mert nem 
működőképes csatornákról van szó átvegyük és továbbra is csatornaként maradjon. Ha azt mondja 
a vízügy, hogy szüntessük meg és vegyük le róla ezt a művelési ágat, akkor azt mondom, legyen, 
de ha csatornaként nekünk kellene működtetni akkor egyszer csak előáll a helyzet, hogy miért nincs 
az a csatorna akként üzemeltetve.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Én olvastam és helyesnek tartom ezt az egyeztetés, ami itt a határozati 
javaslatba van, nagyon jó, hogy így kezelitek, óvatoskodva.  
 
Sági Mihály elnök: Elfogadásra javasoljuk a kiküldött határozati javaslatot. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
56/2019.(IX.23.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Döntés vízgazdálkodási feladatok ellátásához nem szükséges ingatlanok átvételéről 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a döntés 
vízgazdálkodási feladatok ellátásához nem szükséges ingatlanok átvételéről tárgyú határozati 
javaslatot Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
5. napirendi pont: Pusztabíró Háza bérleti szerződésének további felülvizsgálata 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont a Pusztabíró Háza bérleti szerződésének további 
felülvizsgálata.  
 
Máté Gábor polgármester: Kaptunk egy dokumentációt az Ildikótól, leírja ebben, hogy az a 
pályázat ide Pusztaszer vonatkozásában mit tartalmaz, illetve visszadobja a labdát, hogy nem tettük 
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rendbe a leszakadt mennyezetet. Azt mondtuk is, hogy pillanatnyilag nem tudjuk megtenni. Ő ebbe 
a leírásba nem jelzi, hogy közös megegyezéssel akkor bontsuk föl a szerződést bár amikor mi itt 
beszéltünk vele, akkor azt mondta, hogy elvileg át tudja vinni máshova is a pályázat tartalmát. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Igazából sok minden át lett beszélgetve itt szóban nem mondta rá hogy 
elfogadná de a Zsótér Ibolya volt bent más ügyből kifolyólag és ő már tényként kezelte, hogy a 
Baranyi Ildi felmondja ezt a szerződést, kiszáll ebből a történetből, ő pedig már jelentkezett volna is 
arra, hogy ő üzemelteti majd tovább. A Baranyi Ildikó azzal zárja az okfejtését, hogy majd a 
következő ciklusra fölálló képviselő-testülettel szeretné ezt a tárgyalást megint megnyitni.  
 
Máté Gábor polgármester: Most itt tartunk pillanatnyilag, egy oldalú felmondásnak nem célszerű 
most nekiesni. Nem vagyunk előrébb se vele. Ezt mi megtehetjük, ha úgy vesszük, egy következő 
képviselő-testület esetében is, de pillanatnyilag itt tartunk ebben a témában.  
 
Sági Mihály elnök: Én voltam a boltos egy szombati napon testületi ülés után és Tajti Laci akkor 
jött vásárolni és ő hozta fel, hogy megkereste az Ildikó azzal, hogy ugyan nem azt mondta, hogy 
felmondta, hanem úgy tudja, hogy a képviselő-testület a vele kötött szerződést bontja ezért azt 
kérdezte a Lacitól, hogy szeretné elhelyezni a két jurtát kint a szobor kertbe. Laci azt mondta, hogy 
ennek a területnek nem ő a gazdája, neki a Kiskunsági Nemzeti Parkon belül teljesen más beosztása 
van, ő nem ezzel foglalkozik. Éppen ezért megadta neki a címet és nevet, hogy kivel beszéljen, de 
nekem a Laci azt mondta, hogy kizárt dolognak tartja, hogy oda megengedjék azt, hogy ő azt a 
jurtát kitegye. Én nem tárgyalnám a képviselő-testületi ülésen, de ahogy döntünk. Én tartanám 
magam ahhoz, amit hozott a képviselő-testület. Szerintem neki se célszerű ebbe és nem viszi előrébb 
az ügyet.  
 
Máté Gábor polgármester: Ezt csak közös megegyezéssel tudjuk felmondani. Jogilag nehogy aztán 
az legyen, hogy mi a szerződés ellenére egy oldalú felmondással elvileg nem élhetünk. Rá kell venni 
őt arra, hogy közös megegyezéssel menjen. Én úgy láttam, hogy ez talán járható út, nem zárkózott 
el határozottan ez elől csak nem nyilatkozott, hogy gyerünk akkor álljunk neki, hanem azt mondja, 
hogy a következő fölállt testülettel szeretné megbeszélni. Logikus lenne egyébként, hogy levegyük 
napirendről, mert valószínűleg nem tudunk ezek után dönteni sem.  
 
Sági Mihály elnök: Nekem volna egy javaslatom, hogy ha véletlenül mégsem érek ide a testületi 
ülésre, ha a bizottsági tag elfogadja, mivel meghatároztuk a múltkori testületi ülésen, hogy 
szeptember 30. Most határozzunk meg egy október 31-et és abba minden belefér, az új testület is 
meg a tárgyalások is. Ne vegyük le napirendről.  
 
Máté Gábor polgármester: Valahogy szorítsuk meg ezt a dolgot.  
 
Kósáné Buknicz Mária tag: Nekem jó. Egyébként mit írt, hogy a pályázatuk bent van?  
 
Máté Gábor polgármester: Nyertes pályázatuk van. Most nem akarom fölolvasni, de el fogom 
küldeni mindenkinek, testületi ülésre mindenkinek ott lesz.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Én azt kérném, hogy az október 31 nagyon necces lesz. Ha 13-án lemegy 
az önkormányzati választás, az alakuló ülésen ezt még nem szerencsés tárgyalni. Egy novemberi 
testületi ülés, amikor már érdemben tárgyal bizonyos dolgokról a testület, az már inkább.  
 
Sági Mihály elnök: Azt szeretném nektek mondani, hogy a mai napig hirdeti a szállást.  
 
Máté Gábor polgármester: Itt határozottan írja, hogy nem lehet szállást foglalni.  
 
Nagy Emese képviselő: A Facebook dobta föl ma nekem, hogy vannak még üres helyek.  
 
Máté Gábor polgármester: Azt írja, hogy szeptember 1-től nem foglalható a ház, amit 
ellenőrizhetnek. A Pusztabíró Ház Facebook oldalán augusztus 26-ai bejegyzésében a szallas.hu 
oldalon is lezárt a foglalás.  
 
Sági Mihály elnök: Nem csak ez a dolog lényege, én továbbra is magán emberként mondom, hiába 
nyer ő kívülre pályázatot, ha belül az épület olyan. Rákölthetünk kívülre 4-5 000 000 forintot, akkor 
majd ő követelőzni fog, hogy ő a pályázat útján ráköltött ennyi pénzt, akkor az önkormányzat költsön 
rá 10 000 000 forintot, mert egyébként nem tudja működtetni. Maga az a pályázat is megbukik és 
sokkal jobban járna, ha el tudná vinni valahova máshova, mint hogy ezt itt erőltetjük közösen.   
 
Máté Gábor polgármester: Szerintem is ez lenne a célszerű. Célozzuk meg a novemberi testületi 
ülésre és addig ezt ki kell hajtani belőle, hogy akkor mondjunk A-t vagy B-t.  
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Sági Mihály elnök: Aki egyetért azzal, hogy a novemberi testületi ülésen foglalkozzunk tovább ezzel 
az üggyel, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
57/2019.(IX.23.)Kt. határozat 
 
Tárgy: Pusztabíró Háza bérleti szerződésének további felülvizsgálata 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Képviselő-
testületnek azt javasolja elfogadásra, hogy a Bergendóc Szociális Szövetkezet tájékoztatását a 
Pusztabíró Házára vonatkozó bérleti szerződés megszüntetésével kapcsolatban tudomásul veszi, és 
az ügy további tárgyalását a Képviselő-testület 2019. novemberi ülésén javasolja napirendre venni. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
 
Sági Mihály elnök: A napirendi pontok végére értünk. Hivatalos, amiről szeretnél beszélni?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen. Át kellene gondolni, hogy megjelent a pályázat a szolgálati 
lakásokkal kapcsolatosan van egy 8 000 000 forintos keretünk. Úgy tűnik, hogy tanár lakhat benne, 
pénzügyes, orvos. Azt nem tudjuk, hogy asszisztens esetében ez mit jelent. Ennek utána kell 
nézzünk, hogy ha igen akkor gyakorlatilag mind a négy lakásunk téma lehet. Az a kérdés, hogy 
melyikkel foglalkozzunk alapvetően. Melyik az, amit, ha eladnánk azzal nem kellene foglalkozni, 
amire azt mondanánk, hogy inkább eladjuk, mint hogy tovább tartsuk. Valamennyi bérlakás jó 
hogyha van az önkormányzat tulajdonában. Azon gondolkodjatok el, hogy ez a 8 000 000 forint elég 
lehet a két társas házas lakásnak a nyílászáró cseréjére, fűtésre, esetleg még hőszigetelésére, 
kéményére. Egyébként a kéményt nem kell lebontanunk csak akkor, ha más fűtőberendezés kerül 
bele. Ha e mellett a két lakás mellett döntünk akkor az egyikben új kazán van, azt nem piszkálnánk, 
de a másikba valószínűleg kazán cseréről is szó lenne, nyílászárók cseréje, hőszigetelés. A másik, 
ott van a védőnői lakás, amely szintén önállóan simán elvinné azt az összeget, mert ott a tetőhöz is 
hozzá kellene nyúlnunk. Ha ebbe beletolunk 8 000 000 forintot akkor nyilván nincs utána 
értékesítésre lehetőség. A másik lehetőség az itteni, e mellett az az érv szólna, hogy ez egy helyrajzi 
számon van a polgármesteri hivatallal. Azért nem oktalan esetleg ezzel is átgondolni a dolgot, hogy 
ez mennyire befolyásolja a választásunkat. Itt is egy külső rendezés, egy tető átgondolása, 
valószínűleg át is kellene rakni a tetőt. Azon gondolkodjatok el, hogy melyiknek fogjunk neki.  
 
Sági Mihály elnök: Mi a határidő?  
 
Máté Gábor polgármester: A mai nap nyílt meg a pályázat és október 20-ig kell beadni. Olyanra 
kell ezt az összeget rákölteni, amit nem szeretnénk eladni mert ez utána 10 évig nem adható el. 
Amelyikre van gondolat, hogy esetleg megveszik annak nem érdemes nekiállnunk. Itt az a kérdés, 
hogy ki lakik benne, előírja. Felsőfokú bölcsődei végzettség, óvónő, pedagógus, háziorvos, házi 
fogorvos, pénzüggyel foglalkozó, azt újíthatod fel amelyikbe ilyenek laknak. Mivel lehet kérdéseket 
feltenni a pályázattal kapcsolatban mondtam Anettnek, hogy nézzen utána, hogy ha orvosi 
asszisztens lakik a lakásba az minek minősül, kizáró ok vagy belefér.  
 
Sági Mihály elnök: Bízok benne, hogy ideérek a testületi ülésre.  
 
Máté Gábor polgármester: Tegyük akkor későbbre a testületi ülést, mondjuk 3 órára, mert akkor 
már Marika is ide tudna érni.  
 
Sági Mihály elnök: Legyen, ha a többi elfogadja, ne rajtam múljon.  
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HATÁROZATOK JEGYZÉKE 
 

Sorszám Tárgy Határidő 
52/2019.(IX.23.)Kt. határozat Napirendi pontok elfogadása azonnal 
53/2019.(IX.23.)Kt. határozat Rendelet-alkotás a szociális célú tüzelőanyag 

juttatásáról 
azonnal 

54/2019.(IX.23.)Kt. határozat Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási 
Önkormányzati Ösztöndíjrendszer 2020. évi 
fordulójához 

azonnal 

55/2019.(IX.23.)Kt. határozat Tag választása a pusztaszeri 002. számú 
Szavazatszámláló Bizottságba 

azonnal 

56/2019.(IX.23.)Kt. határozat Döntés vízgazdálkodási feladatok ellátásához 
nem szükséges ingatlanok átvételéről 

azonnal 

57/2019.(IX.23.)Kt. határozat Pusztabíró Háza bérleti szerződésének további 
felülvizsgálata 

azonnal 

 






